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Zápis č. 1/2024–27 

 

Předmět 1. zasedání Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze (AS VŠE) 

Datum 17. 6. 2024 

Místo VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB169 (zasedání svoláno v prezenční formě) 

Přítomni FFÚ: Borovička, Hubáčková (do 16:00), Marek, Vančurová (do 16:30), Zelenka 

FMV: Bič, Čapková (do 14:36), Grácová, Peterková (do 16:00) 

FPH: Dostálová, Pavelka, Reml, Svobodová, Stříteský (do 16:05) 

FIS: Fales, Helman, Potančok, Zouhar (kromě 15:02–15:25) 

NF: Mičáň, Němec, Ševčíková, Váňa, Vondráček 

FM: Cirhanová, Lejčková, Míková, Pažitný (do 16:47), Závodný Pospíšil 

Jiné: Fliedrová 

Nepřítomni Omluveni: Mikulenka 

Neomluveni: Garip 

Hosté Dvořák (rektor), Hnát (prorektor), Machková (prorektorka), Lukeš (prorektor), Novotný 

(prorektor), Nidl (ředitel Centra informatiky VŠE), Zouhar (kvestor) a další. 

Předsedali Fliedrová (předsedající, do zvolení předsedy), Pavelka (předseda) 

Čas jednání 13:09–16:58 

Program 1. Zahájení, prezence, program 

2. Volba předsednictva AS VŠE 

3. Návrh na úpravu Statutu VŠE – snížení poplatku za studium v doktorském studijním 

programu v cizím jazyce 

4. Návrh na úpravu Statutu VŠE – Etický kodex a Etická komise 

5. Návrh na úpravu 4. věty Článku 3, odst. (5), Volebního řádu AS VŠE 

6. Návrh na úpravu 4. věty Článku 3, odst. (5), Volebního řádu AS VŠE 

Čas: 15:09–15:12 

Průběh: Senátor Helman představil svůj návrh na změnu Volebního řádu AS VŠE. 

Výsledek: AS VŠE se rozhodl v projednávání návrhu pokračovat na některém dalším 

zasedání. 

Různé 

1. Zahájení, prezence, program 

Čas: 13:09–13:23 

Průběh: V rámci prezence požádala předsedající Fliedrová všechny přítomné senátory, aby se 

představili; poté byl projednán program zasedání. 
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Výsledek: Program zasedání byl schválen dle pozvánky. 

Hlasování č. 1.1 (o programu zasedání AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje program zasedání dle pozvánky.“ 

Začátek: 13:17 

Přítomni: 29 

Pro: 25 

Proti: 0 

Zdrželi se: 3 

Nehlasovali: 1 

Výsledek:  Program byl schválen. 

2. Volba předsednictva AS VŠE 

Čas: 13:23–14:11 

Průběh: Předsedající senátorka Fliedrová uvedla akt jmenování pracovní komise pro volbu 

předsednictva AS VŠE (dále volební komise). Volební komise byla po nominacích a 

hlasování jmenována ve složení Marek (předseda), Bič, Grácová. Následovala volba 

předsedy AS VŠE; zvolen byl jediný kandidát na tuto pozici, senátor Pavelka. Podobně 

byl na pozici místopředsedy z řad studentů zvolen jediný kandidát, senátor Reml. 

V reakci na svoji nominaci na post místopředsedy z řad akademických pracovníků 

rezignoval na své členství ve volební komisi senátor Bič; následně byli do volební 

komise na základě nominace a hlasování jmenováni senátoři Borovička a Pažitný. 

Kandidáty na pozici místopředsedy z řad akademických pracovníků byli senátorka 

Vančurová a senátor Bič; na základě hlasování byl jmenován senátor Bič. V diskusích 

vystoupili zejména senátoři Helman, Pavelka, Marek a Vančurová. 

Výsledek: AS VŠE jmenuje své předsednictvo ve složení: 

• předseda: doc. Ing. Tomáš Pavelka, Ph.D., 

• místopředseda z řad studentů: Bc. Tomáš Reml, 

• místopředseda z řad akademických pracovníků: Ing. Josef Bič, Ph.D. 

Hlasování č. 1.2 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE jmenuje předsedou pracovní komise pro volbu předsedy a 

místopředsedů AS prof. Marka.“ 

Začátek: 13:28 

Přítomni: 29 

Pro: 27 

Proti: 1 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 0 
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Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 1.3 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „S VŠE jmenuje členem/členkou pracovní komise pro volbu předsedy a 

místopředsedů AS dr. Biče.“ 

Začátek: 13:28 

Přítomni: 29 

Pro: 27 

Proti: 0 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 1 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 1.4 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE jmenuje členem/členkou pracovní komise pro volbu předsedy a 

místopředsedů AS senátorku Grácovou.“ 

Začátek: 13:29 

Přítomni: 29 

Pro: 27 

Proti: 0 

Zdrželi se: 2 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 1.5 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE volí předsedou AS doc. Ing. Tomáše Pavelku, Ph.D.“ 

Začátek: 13:40 

Přítomni: 29 

Pro: 22 

Proti: 0 

Zdrželi se: 7 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 1.6 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE volí místopředsedou AS z řad studentů Bc. Tomáše Remla.“ 

Začátek: 13:47 

Přítomni: 29 

Pro: 22 

Proti: 2 

Zdrželi se: 5 

Nehlasovali: 0 
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Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 1.7 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE jmenuje členem/členkou pracovní komise pro volbu předsedy a 

místopředsedů AS Bc. Jana Borovičku.“ 

Začátek: 13:56 

Přítomni: 29 

Pro: 27 

Proti: 1 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 1.8 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE jmenuje členem/členkou pracovní komise pro volbu předsedy a 

místopředsedů AS doc. Ing. Petera Pažitného, Ph.D., MSc.“ 

Začátek: 13:57 

Přítomni: 29 

Pro: 27 

Proti: 0 

Zdrželi se: 2 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 1.9 (volba místopředsedy AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE volí místopředsedou AS z řad akademických 

pracovníků“ 

Začátek: 14:06 

Přítomni: 29 

Bič Josef, Ing., Ph.D.: 18 

Vančurová Alena, prof. Ing., Ph.D.: 10 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Místopředsedou AS VŠE z řad akademických 

pracovníků byl v prvním kole volby zvolen senátor Bič. 

3. Návrh na úpravu Statutu VŠE – snížení poplatku za studium v doktorském 

studijním programu v cizím jazyce 

Čas: 14:11–14:41 
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Průběh: Rektor Dvořák představil navrhovanou změnu Statutu VŠE. V diskusi vystoupili 

senátoři Vondráček, Bič, Pavelka, Pažitný, Zelenka, Helman, Marek, Reml, Stříteský, 

Vančurová, Zouhar a rektor Dvořák a prorektor Lukeš. 

Výsledek: AS VŠE se rozhodl v projednávání návrhu pokračovat na dalším zasedání 

z procedurálních důvodů (nedodržení termínu zveřejnění návrhu). 

4. Návrh na úpravu Statutu VŠE – Etický kodex a Etická komise 

Čas: 14:41–15:09 

Průběh: Rektor Dvořák představil překládaný návrh a důvody, které k němu vedly. V diskusi 

vystoupili senátoři Pavelka, Vondráček a senátorka Hubáčková. 

Výsledek: AS VŠE se rozhodl v projednávání návrhu pokračovat na dalším zasedání 

z procedurálních důvodů (nedodržení termínu zveřejnění návrhu). 

5. Návrh na úpravu 4. věty Článku 3, odst. (5), Volebního řádu AS VŠE 

Čas: 15:09–15:12 

Průběh: Senátor Helman představil svůj návrh na změnu Volebního řádu AS VŠE. 

Výsledek: AS VŠE se rozhodl v projednávání návrhu pokračovat na některém dalším 

zasedání. 

6. Různé 

Čas: 15:12–16:58 (přestávka 16:25–16:35) 

Průběh: 1. Rektor Dvořák reagoval na výzvu AS VŠE ze zasedání dne 27. 5. 2024 a přednesl 

svůj komentář k dění na Národohospodářské fakultě VŠE v Praze. V diskusi 

vystoupili senátoři a senátorky Borovička, Mičáň, Vondráček, Ševčíková, Pavelka, 

Pažitný a Zouhar a dále rektor Dvořák, prorektor Lukeš a jako host děkanka 

Zubíková. V návaznosti na proběhlou diskusi bylo formulováno a následným 

hlasováním přijato následující usnesení: 

„AS VŠE podporuje prezentovaný názor pana rektora VŠE k příčinám současné 

situace na Národohospodářské fakultě, podporuje rektora VŠE a vyzývá 

Národohospodářskou fakultu VŠE a všechny její pracovníky k sebereflexi.“ 

2. Proběhla diskuse o termínu příštího zasedání AS VŠE. Příští zasedání se koná 

26. 6. 2024 ve 14:00. 

3. Proběhla diskuse o zřízení komisí AS VŠE. V rámci diskuse bylo navrženo a 

následně schváleno následující usnesení: 
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„AS VŠE zřizuje Ubytovací a stravovací komisi AS VŠE, Finanční komisi AS 

VŠE, Legislativní komisi AS VŠE a Studijní a pedagogickou komisi AS VŠE.“ 

Personální obsazení komisí bude projednáno na příštím zasedání; kandidaturu do 

jednotlivých komisí mohou členové AS VŠE podat mailem adresovaným 

předsednictvu AS VŠE do 23. 6. 2024 12:00. 

Hlasování č. 1.10 (o formě hlasování) 

Textace:  „AS VŠE souhlasí s tajným hlasováním bodu č. 6 (1.)“ 

Začátek: 16:41 

Přítomni: 24 

Pro: 18 

Proti: 2 

Zdrželi se: 4 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Hlasování o usnesení navrženém v rámci bodu č. 6 (1.) proběhne tajnou 

formou. 

Hlasování č. 1.11 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE podporuje prezentovaný názor pana rektora VŠE k příčinám současné 

situace na Národohospodářské fakultě, podporuje rektora VŠE a vyzývá 

Národohospodářskou fakultu VŠE a všechny její pracovníky k sebereflexi.“ 

Začátek: 16:44 

Přítomni: 24 

Pro: 18 

Proti: 4 

Zdrželi se: 2 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Navržené usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 1.12 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE zřizuje Ubytovací a stravovací komisi AS VŠE, Finanční komisi AS 

VŠE, Legislativní komisi AS VŠE a Studijní a pedagogickou komisi AS VŠE.“ 

Začátek: 16:54 

Přítomni: 23 

Pro: 23 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  AS VŠE zřizuje Ubytovací a stravovací komisi AS VŠE, Finanční komisi AS 

VŠE, Legislativní komisi AS VŠE a Studijní a pedagogickou komisi AS VŠE. 

 

 



Zápis č. 1/2024–2027 | Zasedání AS VŠE 17. 6. 2024 

Strana 7 z 7  

 

Zapsal: doc. Ing. Jan Zouhar, Ph.D., a Ing. Martin Potančok, Ph.D. (členové AS VŠE) 

 

 

Schválil: doc. Ing. Tomáš Pavelka, Ph.D. (předseda AS VŠE) 


